

## DENGUE

FIJI (1 March 1990). —<sup>1</sup> The outbreak of dengue started at the end of August 1989, with the number of reported cases increasing sharply at the beginning of October and peaking at the end of November when 400 cases were reported during a 1-week period.

Altogether 2 225 cases of dengue had been reported by the health authorities by the end of the year. Eight strains of dengue virus type 1 were isolated by laboratory tests and 188 out of 278 persons tested had diagnosis confirmed by serological studies.

No deaths due to dengue were reported to the health authorities during this outbreak.

<sup>1</sup> See No 48, 1989, p. 376.

## DENGUE

FIDJI (1<sup>er</sup> mars 1990). —<sup>1</sup> La flambée de dengue a débuté à la fin août 1989, le nombre de cas signalés s'accroissant brusquement au début d'octobre et atteignant un pic à la fin de novembre, lorsque 400 cas étaient rapportés dans le courant d'une semaine.

Au total, 2 225 cas de dengue avaient été signalés par les autorités sanitaires à la fin de 1989. Huit souches de virus de la dengue type 1 ont été isolées par des tests de laboratoire et 188 sur 278 cas examinés au laboratoire ont vu leur diagnostic confirmé par des études sérologiques.

Aucun décès dû à la dengue n'a été signalé aux autorités sanitaires au cours de la flambée.

<sup>1</sup> Voir N° 48, 1989, p. 376.